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PROTOKÓŁ 
 

ze spotkania Prezydenta Miasta Rzeszowa z mieszkańcami osiedla Słocina, 
które odbyło się w dniu 9 września  2013 r. 

 
 
Uczestnicy spotkania: 
  

• Prezydent Miasta Rzeszowa - Tadeusz Ferenc  

• Przewodnicząca Rady Osiedla Słocina– Kinga Warchoł  

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Marek Ustrobiński 

• Dyrektorzy wydziałów i jednostek równorzędnych Urzędu Miasta Rzeszowa  

• Radni Rady Miasta Rzeszowa 

 
Porządek spotkania: 

• Prezentacja Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko dotycząca 
najważniejszych inwestycji w mieście; 

• Dyskusja, pytania dotyczące problemów osiedla. 
 

Ad.1 

Projekty planowane do realizacji współfinansowane przez Unię Europejską ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc 

Techniczna 2007 - 2013 

 „Opracowanie dokumentów strategicznych dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego”; 

(wartość projektu: 1 573 562 zł/ kwota dofinansowania: 1 416 205 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej              

2007 – 2013  

 „Budowa systemu integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”; 

(wartość projektu: 415 069 189 zł / kwota dofinansowania: 311 117 157 zł) 
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 „Lublin i Rzeszów – współpraca i wykorzystanie szans rozwojowych”; 

(wartość projektu: 977 000 zł / kwota dofinansowania:  877 500 zł) 

 „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej”; 

 (wartość projektu: 1 473 199 zł / kwota dofinansowania: 1 399 539 zł) 

Projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego 2007 -2013 

 „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez przebudowę stadionu miejskiego                     

w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 41 500 000 zł / kwota dofinansowania: 28 317 871 zł) 

 „Poprawa infrastruktury placówek pomocy społecznej w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 4 890 459 zł / kwota dofinansowania: 2 599 480 zł) 

 „Regionalne Centrum Kształcenia Zawodowego w Zakresie Nowoczesnych 

Technologii”; 

(wartość projektu: 13 524 406 zł / kwota dofinansowania:  11 286 589 zł) 

 „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej PSeAP”; 

(wartość projektu: 5 276 868 zł / kwota dofinansowania: 4 429 339 zł) 

 „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – 

Etap II”; 

(wartość projektu: 18 038 913 zł / kwota dofinansowania: 15 333 076 zł) 

 „Budowa budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Gospodarczych w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 10 847 091 zł / kwota dofinansowania:  4 785 427 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 31 501 877zł / kwota dofinansowania:  9 257 315 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 5 005 754 zł / kwota dofinansowania: 3 302 501 zł) 

 „Budowa ul. Gt na odcinku od Zo do ul. Lubelskiej wraz z uzbrojeniem”; 

(wartość projektu: 3 634 484 zł / kwota dofinansowania: 2 460 950 zł) 

 „Przebudowa ul. Wieniawskiego w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 3 833 147 zł / kwota dofinansowania:  2 458 651 zł) 

 „Budowa kanału ulgi dla potoku Mikośka w celu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego terenów miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 50 678 457 zł / kwota dofinansowania: 33 659 185 zł) 

 „Rozwój usług medycznych w zakresie rehabilitacji poprzez utworzenie zakładu 

wodolecznictwa i rehabilitacji w Szpitalu Miejskim w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 3 297 404 zł / kwota dofinansowania: 2 219 433 zł) 

 



Strona 3 z 8 
 

 „Zabezpieczenie osuwiska przy ul. Konfederatów Barskich w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 670 665 zł / kwota dofinansowania: 568 769 zł) 

 „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 6 503 201 zł / kwota dofinansowania: 1 999 820 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej ILA Berlin Air Show 2010”; 

(wartość projektu: 222 599 zł / kwota dofinansowania: 69 375 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej International Paris Air Show 2009”; 

(wartość projektu: 324 427 zł / kwota dofinansowania: 160 150 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej Paris Air Show 2011”; 

(wartość projektu: 174 872 zł / kwota dofinansowania: 144 459 zł) 

 „Kompleksowa informatyzacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie, jako element Podkarpackiego Systemu Informacji 

Medycznej – PSIM”; 

(wartość projektu: 5 400 000 zł / kwota dofinansowania: 4 471 000 zł) 

 „Modernizacja sieci ciepłowniczej Rzeszowa w okresie 2007 – 2012”; 

(wartość projektu: 3 862 607 zł / kwota dofinansowania:  2 478 485 zł) 

 „Poprawa bezpieczeństwa miasta Rzeszowa w zakresie zagrożeń pożarowych, 

powodziowych i katastrof poprzez zakup sprzętu ratowniczego”; 

(wartość projektu: 2 464 130 zł / kwota dofinansowania:  967 429 zł) 

 „Promocja miasta Rzeszowa – kampania reklamowa miasta i regionu w kraju i poza 

granicami Polski”; 

(wartość projektu: 500 000 zł / kwota dofinansowania: 300 000 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego lub Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 - 2013 

 „Budowa drogi krajowej łączącej obwodnicę północną miasta Rzeszowa z drogą 

ekspresową S-19 i autostradą A-4”; 

(wartość projektu: 86 356 100 zł / kwota dofinansowania: 68 111 249 zł) 

 „Rozbudowa inteligentnego systemu transportu drogowego na terenie miasta 

Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 16 004 669 zł / kwota dofinansowania: 11 737 107 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 12 315 162 zł / kwota dofinansowania:  5 229 011 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa –                 

etap II”; 

(wartość projektu: 737 227 zł / kwota dofinansowania:  512 003 zł) 
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 „Przebudowa sieci ciepłowniczej Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 27 743 620 zł / kwota dofinansowania: 12 480 761 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 – 2013 

 „Szczęśliwe przedszkolaki – program wyrównywania szans w rzeszowskich 

przedszkolach”; 

(wartość projektu: 2 738 949 zł / kwota dofinansowania: 2 697 864 zł;) 

 „Nowoczesny Urzędnik – Kompetentny Urzędnik. Program szkoleniowy dla 

pracowników samorządowych Urzędu Miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 866 100 zł / kwota dofinansowania: 736 185 zł) 

 „Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III rzeszowskich szkół 

podstawowych”; 

(wartość projektu: 1 923 051 zł / kwota dofinansowania: 1 923 051 zł) 

 „Podkarpacie stawia na zawodowców”; 

(wartość projektu: 9 539 623 zł / kwota dofinansowania: 8 252 666 zł) 

 „Alternatywne metody zarządzania placówkami oświatowymi w Gminie Miasto 

Rzeszów-szkolenia informatyczne dla kadry zarządzającej”; 

(wartość projektu: 97 802 zł / kwota dofinansowania:  83 131 zł) 

 „Modernistyczne metody nauczania wykorzystywane w dydaktyce – rozwój 

kompetencji informatycznych nauczycieli placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów” 

(wartość projektu: 97 970 zł / kwota dofinansowania: 83 275 zł) 

 „Tworzenie interaktywnej przestrzeni multimedialnej w placówkach oświatowych              

w Gminie Miasto Rzeszów”; 

(wartość projektu: 97 412 zł / kwota dofinansowania: 82 800 zł) 

 „Wzrost jakości obsługi administracyjnej placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów – szkolenia informatyczne dla kadry administracyjnej”; 

(wartość projektu: 96 929 zł / kwota dofinansowania:  82 390 zł) 

Wykorzystanie środków unijnych. Wartość całkowita projektów realizowanych przy 

wsparciu finansowym Unii Europejskiej to 1,1 mld złotych. Wysokość dofinansowania to 

795,6 mln złotych.   

W latach 2004 – 2006 miasto pozyskało blisko 200 mln zł, w latach 2007 – 2013 kwotę 595 

mln zł (stan na dzień 16 lipca 2013 r.)  

Środki unijne miasto wykorzystuje na:   

 Infrastrukturę drogową i komunikacyjną -  516 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony środowiska i zapobiegania zagrożeniom – 129 mln zł; 

 Edukację – 68 mln zł; 
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 Infrastrukturę sportową – 28 mln zł 

 Nowoczesne technologie i informatyzację – 31 mln zł; 

 Promocję, kulturę i turystykę – 13 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony zdrowia, pomoc społeczna – 7 mln zł 

Liczba przedsięwzięć dofinansowanych ze źródeł Unii Europejskiej to 248 projektów na 

wartość 1,1 mld złotych, których dofinansowanie wyniosło 795,6 mln zł tj. 67%.  

 
 
Ad. 2 
 
Pytanie: ul. Kombatantów ( boczna ul. Powstańców Śląskich) - kiedy planuje  się gruntowny 
remont ulicy i kanalizacji. 
Odpowiedź: Główny nacisk kładziony jest na remont najbardziej pilnych spraw związanych z 
remontami dróg. Obowiązuje kolejność inwestycji w zależności od pilności. Kolejne 
inwestycje będą umieszczane w budżecie na 2014r. 
Odpowiedź Dyrektor MZD - Piotr Magdoń: Ulica Kombatantów jest bardzo wąską ulicą i 
brak jest miejsca na budowę chodników. W przypadku remontu ulicy istnieje konieczność 
wykonania chodników, a w związku z tym właściciele działek przyległych do drogi winni 
wyrazić zgodę na przekazanie niezbędnych terenów na chodniki.   
Odpowiedź - Dyrektor WI - Urszula Kukulska: Wykonanie kanalizacji deszczowej na osiedlu 
Słocina może przebiegać według kilku wariantów. W chwili obecnej trwają prace nad 
projektem przy potoku Młynówka i rowie S1. 
Odpowiedź - Prezydent Tadeusz  Ferenc: Proszę przekazać niezbędne tereny pod budowę 
chodnika wzdłuż ul. Kombatantów. Jeśli to nastąpi miasto przystąpi do realizacji inwestycji. 
 
Pytanie: Chcę poruszyć temat gospodarki urbanistycznej na naszym osiedlu. Plan 
zagospodarowania mówi, aby na terenie osiedla była jednolita zabudowa. Pomimo 
wytycznych w planie inwestorzy otrzymują zgodę na budowę budynków niezgodnych z 
zaplanowaną gospodarką urbanistyczną.  
Odpowiedź  - Zastępca Dyrektora Architektury – Matylda Damian:  Zapraszam Pana do 
Wydziału Architektury w Urzędzie Miasta Rzeszowa w celu indywidulanego przedstawienia 
problemu.  
Odpowiedź - Prezydent Marek Ustrobiński: Obiecuję prześledzenie omawianej sprawy. 
 
Pytanie: Kiedy będzie remont ulicy Rodziny Lutaków ?  
Odpowiedź Dyrektor Piotr Magdoń: Omawiana droga jest drogą polną. Obiecuję, iż 
zapoznam się z tą sprawą i odpowiem pisemnie na to pytanie. 
Odpowiedź Dyrektor Grzegorz Tarnowski: Ulica Rodziny Lutaków jest w 100% prywatna 
drogą. Wśród mieszkańców brak jest chęci przekazania w/w drogi w ręce gminy. Właściciele 
drogi nie chcą sprzedać w/w drogi pomimo wielokrotnych prób negocjacji ze strony BGM. 
 
Pytanie:  Kiedy Miasto planuje remont ulicy Stanisława Gliwy? 
Odpowiedź - Dyrektor Grzegorz Tarnowski: Ulica Stanisława Gliwy jest już w dużej części 
wykupiona. Cały czas trwają prace w związku z wykupem pozostałej części. 
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Odpowiedź - Dyrektor Piotr Magdoń:  Ulica Stanisława Gliwy jest dojazdem do stadionu i 
jest okazyjnie wykorzystywana. Są pilniejsze inwestycje. 
Odpowiedź - Prezydent Tadeusz  Ferenc: Będę chciał wyremontować tą drogę. 
 
Pytanie: W części ulicy Wieniawskiego brak jest oświetlenia. Rok temu na spotkaniu 
Prezydent obiecał zająć się tą sprawą a do dzisiejszego dnia nic się nie zmieniło. Ponadto 
Ulica Józefa i Romana Niemaszków jest nieodremontowana. Kiedy Miasto planuje położyć 
tam nową nawierzchnię? 
Odpowiedź  - Dyrektor  MZD  - Piotr Magdoń: Były wielokrotne próby zwiększenia ilości 
lamp wzdłuż ulicy Wieniawskiego. Słupy stojące przy tej ulicy są na nieruchomościach 
prywatnych osób, którzy nie wyrażają zgody na przeprowadzenie niezbędnego okablowania, 
aby zainstalować oświetlenie. 
 
Pytanie: Ulica św. Roch - proszę o wykonanie chodnika przy parafii. 
Odpowiedź – Dyrektor MZD - Piotr Magdoń:  Został zlecony projekt na przedmiotowy 
chodnik i w 2014r. będzie wykonany. 
 
Pytanie: Klub Sportowy Junak Słocina działa prężnie i ciągle rozwija się dzięki 
dofinansowaniu z miasta. Proszę o remont drogi dojazdowej do klubu jak też o prąd i 
trybunę. 
Odpowiedź - Prezydent Tadeusz  Ferenc: Obiecuje pomoc w tej sprawie. 
 
Pytanie: Na części ulicy Powstańców Styczniowych nadal brak jest sieci wodociągowej. Kiedy 
będzie planowany przyłącz wody dla tej części gdzie nie ma jeszcze wody z sieci ? 
Odpowiedź: Prezydent Tadeusz  Ferenc: Proszę stworzyć społeczny komitet budowy sieci 
wodociągowej w celu realizacji tej inwestycji. 
Odpowiedź - MPWiK Rzeszów: Proszę o sporządzenie projektu sieci wodociągowej i 
załatwienie pozwolenia wejścia w teren gdzie planuje się wykonanie sieci wodociągowej a 
sprawa będzie realizowana. 
Odpowiedź – Dyrektor WI -  Urszula Kukulska: Proszę o zawiązanie społecznego komitetu w 
celu realizacji tej inwestycji. 
 
Pytanie: Ulica ks. Daniela Sulikowskiego jest bardzo wąska i utrudnia to bardzo dojazd do 
domów.Proszę o remont w/w ulicy tak, aby umożliwiło mieszkańcom swobodny dojazd. Od 
2010r. pisane są pisma w tej sprawie. 
Odpowiedź - Prezydent Marek Ustrobiński: Droga jest wąska gdyż ludzie którzy rozpoczynali 
budowę domów robili ogrodzenia w granicy swoich działek i w chwili obecnej brak jest 
niezbędnego gruntu aby poszerzyć ul. Sulikowskiego.  
Odpowiedź - Dyrektor ZTM Piotr Magdoń : Sprawa jest znana w WZD. Właściciele działek 
wyrażają zgodę jedynie na remont istniejącej drogi. Brak jest ich zgody na poszerzenie jej.  
 
Pytanie: Co z specustawą mówiącą o drogach. Czy nie można zmusić właścicieli 
nieruchomości do oddania działek pod drogę na tej podstawie?  
Odpowiedź - Prezydent Marek Ustrobiński: Specustawa o drogach działa na drogach 
publicznych i autostradach. My mówimy o drogach które maja teraz 3 m szerokości. W takim 
przypadku właściciele działek musieliby oddać jeszcze po 3,5 m szerokości wzdłuż drogi po 
każdej stronie a by uzyskac wymaganą szerokość. Nie ma potrzeby budowy tak szerokiej 
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drogi dla dojazdów do domu. Wystarczy aby droga miała szerokość 5 m. Ponadto 
Specustawa jest procedurą bardzo mozolną i trudną. 
 
Pytanie:  Na pętli za Rochem na przystanku brakuje ubikacji np. TOI TOI 
Odpowiedź Dyrektor ZTM - Dziągwa Łukasz: Rozpoznam sprawę i postaram się ją załatwić. 
 
Pytanie: Podczas wywiadówek w szkole podstawowej i gimnazjum rodzice nie mają gdzie 
zaparkować. Czy istnieje możliwość zwiększenia miejsc postojowych. 
Odpowiedź Dyrektor MZD - Piotr Magdoń : Będą starania związane ze zwiększeniem miejsc 
parkingowych. 
 
Pytanie: Przy cmentarzu na ul. Na Jaworzu wystarczy wyżwirować tam miejsce i będą 
miejsca parkingowe dla ludzi odwiedzających cmentarz. 
Odpowiedź Dyrektor MDZ - Piotr Magdoń:  
Będą starania związane ze zwiększeniem miejsc parkingowych. 
 
Pytanie: Ulica Heleny i Tomasza Szajerów prosimy o remont tej drogi. 
Odpowiedź – Dyrektor BGM -  Grzegorz Tarnowski : Przejęcie nieruchomości pod tą drogę 
są w trakcie realizacji. 
 
Pytanie: Kurs MPK „6” po zmianach jest tak ustawiony iż ludzie nie mogą zdążyć na msze w 
niedziele. Proszę o dopasowanie rozkładu w niedziele tak aby można było zdążyć na msze. 
Odpowiedź - Przewodnicząca Rady Osiedla Słocina– Kinga Warchoł:  W związku ze 
zmianami Linia nr „6” i nr „16” były w lipcu pisane pisma gdzie wyraźnie jest zaznaczone jakie 
zmiany są niekorzystne dla mieszkańców.  Niezbędne jest przywrócenie części kursów gdyż 
teraz jest ich stanowczo za mało i brakuje połączenia na ul. Przemysłową.  
Odpowiedź – Dyrektor ZTM -  Łukasz Dziągwa: Linia  nr „6” wymagała skrócenia gdyż przed 
zmianami miała 26 km i w związku z tym była niepunktualna. Postaram się dopasować 
godziny tak, aby swobodnie zdążyć na msze w niedziele. Przywrócenie linii nr „16” jest 
niemożliwe. Aby skorzystać z transportu na ul. Przemysłowa trzeba się przesiąść. 
 
Pytanie: Skrzyżowanie ul. Powstańców  Listopadowych z ul. Armii Krajowej. Czy istnieje 
możliwość zainstalowania tam sygnalizacji świetlnej? 
Odpowiedź Prezydent Marek Ustrobiński: Będziemy strać się ją zrealizować. 
 
Pytanie:  Droga Na Jaworzu jest tak zaniedbana iż nie widać nawet jaki jest jej zarys.  Proszę 
o wyraźne jej wytyczenie i utwardzenie.  
Odpowiedź – Dyrektor ZMT -  Piotr Magdoń: Droga jest zaniedbana.  Gruntu są własnością 
miasta. Postaramy się zrealizować tą sprawę i utwardzić ten teren. 
 
Pytanie: Prosimy po przywrócenie linii nr „16” na ul. Przemysłową gdyż wiele osób jeździło 
tym kursem do pracy i do szkoły i teraz w związku z likwidacją kuru mamy duże problemy. 
Odpowiedź - Dyrektor ZTM - Łukasz Dziągwa: Postaramy się po raz kolejny o zmianę kursu 
w taki sposób, aby ułatwić mieszkańcom dojazd do ul. Przemysłowej.  
 
Pytanie: Obserwując ruch aut z ulicy Słocińskiej do Armii Krajowej stwierdzam, iż panuje tu 
bardzo duży ruch. Czy istnieje możliwość połączenia ul. Słocińskiej z ul. Olbrachta ? 
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Odpowiedź Prezydent Tadeusz Ferenc: Przyjmujemy Pana uwagi. 
 
Pytanie: Plan zagospodarowania terenu na ul. Szajerów w kierunku ul. Św. Rocha i 
połączenie tych ulic. Na jakim jest to etapie? Kiedy może to dojść do skutku. 
Odpowiedź - Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa:  Plan tej drogi jest uchwalony i planowane są 
wykupy działek pod tą drogę. Czas realizacji zależy od budżetu. 
 
Pytanie: Budowa kanalizacji sanitarnej na ul. Św. Marcina. Proszę o interwencję w sprawie 
tej inwestycji. 
Odpowiedź – Dyrektor WI - Urszula Kukulska: Zapraszam do wydziału Inwestycji. 
Rozpatrzymy tą sprawę i ewentualnie pomożemy w jej realizacji. Pamiętam, iż tą inwestycje 
realizuje komitet społeczny więc jak są jakieś problemy pomożemy.  
 
Pytanie: Wyjazd z ul. Św. Marcina jest bardzo niebezpieczny.  
Odpowiedź - Dyrektor MZD - Piotr Magdoń:  Wyjazd z ul. Św. Marcina jest mało 
uczęszczany. Nie powinno tam być problemu z bezpiecznym wyjazdem. Należy uważać.  
 
 
 
 
          Protokołowała: 
 

            Anna Krupa-Wójcik 
 


